

# Indestructible IP9183-R1

产品名称	Indestructible IP9183-R1
公司名称	上海恩莱保贸易有限公司
价格	59000.00/件
规格参数	Indest:Indestructib
公司地址	上海市松江区金高路2388号813室
联系电话	86-021-20228098 13391171050

## 产品详情

### IP9183-R1 High Heat Resistant Sacrificial Aluminium

Coating “ 牺牲性铝涂层是耐腐蚀涂层的一部分，设计用于航空发动机，发电和航海等挑战性环境。喷涂的Ipcote喷涂在涡轮机叶片，转子，轴和起落架上，以保护组件免受盐溶液，高温氧化，化学物质和磨料的腐蚀。

### 高温涂料

该涂层可在高达700 ° C的温度下对铁，钢，热处理的不锈钢合金，钛和其他金属基材提供腐蚀和氧化保护。也可以对Ipcote进行超级抛光或振动抛光（RPS 619），以增强飞机发动机中的空气流动，在飞机发动机中，光滑表面对于提高能源效率至关重要（另请参阅Ipséal IP9184和Smoothseal IP9444）。

IP9183-R1经过振动抛光后，其Ra表面光洁度 12微英寸

“ Sacrificial Aluminium Coating that is part of a range of corrosion resistant coatings designed for use in challenging environments such as aero engine, power generation and marine situations. Spray applied Ipcote is used, on turbine blades, rotors, shafts and landing gear to protect components from salt laden atmospheres, high temperature oxidation, chemicals and abrasives.

### HIGH HEAT COATINGS

The coating provides corrosion and oxidation protection to iron, steel, heat treated stainless steel alloys, titanium and other metallic substrates at temperature of up to 700 ° C. Ipcote can also be super or vibro polished (RPS 619) to enhance flow of air in aircraft engines where smooth surfaces are essential to enhance energy efficiency (See also Ipséal IP9184 and Smoothseal IP9444). IP9183-R1, when vibro polished achieves a Ra surface finish of 12 micro inches. ”

### IP9183-R1高耐热牺牲铝涂层